

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

December 17, 2023

Living Hope – India

Prayer points

1. Praise God for the Christmas evangelistic events that went well in 5 different places.
2. Please pray for the Christmas Carol service scheduled for 17th Dec. It is an open-air program inside the campus and we expect 200 people to attend the event. Please pray that God may touch the hearts of the people.
3. Please pray for the school Annual program scheduled for 19th Dec. Member of Legislative Assembly is invited this year. Since there will be political and administrative dignitaries participating in the meeting, special arrangements need to be made.
4. Special Christmas program on the 24th Dec.
5. Sunday school Children special event on the 27th.
6. Thanksgiving service on the 31st of December where families will come and sing songs and praise God.
7. FCRA Renewal to be done in time
8. Financial needs of Living Hope

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kid's daily bread with high inflation.
2. Resettlement for many of homeless, refugees and affected by famine in Myanmar.
3. Beulah kids growing up both physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Update and Prayer points:

1. Please continue to pray for areas in intense battles and communities under junta continuous brutal attacks, thousands still trapped inside the areas, many killed daily including children. Junta lost control in some grounds and hundreds of outposts. Over 3 million displacements in Myanmar, thousands killed in recent attacks. Displacements, deaths and injuries as junta repeated attacks to civilians in areas they lost control. Please pray for Rakhine state, Kayah state, Kayin state, Kachin state, Sagaing, Northern Shan state, many areas destroyed, food cuts, no food, no access to phone lines, thousands trapped in towns, killed, injured, local defense teams trying to evacuate people but could not deliver many, due to continuous attacks.
2. Please pray for those in prisons, including civil workers, doctors, educators, people from different sectors, in lowest life conditions, facing torture, sexual abuses, severe depression & despair, lack of medical aid, malnutrition. Many Christians are among them, including pastors. My cousin, young girl, is still in prison 🙏🙏 .We just met a Myanmar doctor, who was released from prison

and fled to Maesot, share his testimony, that he was a Buddhist, he was arrested along with all his family members. He was severely tortured & threatened to kill him & his family. In interrogation cell, he met a Christian young man in cell, who hid his bible in his pocket, shared him about Jesus and give him his bible, ask him to call upon Jesus. This doctor life changed, after this. He was miraculously released after some months and he fled to Maesot for safety. Truly Praise His name! Please pray for Christian prisoners, God bless & strengthen them that they can help& bless others to trust God, and receive healing and comfort, Hope & Peace from Him.

3. Please pray for unity among ethnic groups in Myanmar, released from bondage of longstanding hurts and bitterness that the leaderships of every group will bring desire to reconciliation, and peace, forgiveness.
4. Please pray for Myanmar children & youth, more than 7 million are displaced, facing insecurities, lacking access to safe education.
5. We really need prayers for His protection & guidance for mission areas, each & every channel, God connect us and called to serve, inside Myanmar & in Maesot area. Many threats, barriers & difficulties, and we witness His sufficient grace & miracles.
6. Please pray for HK medical team, will be serving in areas around Maesot during Jan 7th-12th, base in churches, for safety arrangements and all coworkers involved. And other mission groups, to serve those in great need.

宣教禱告運動:緬甸和印度

二〇二三年十二月十七日December 17, 2023

印度活望事工

祈禱事項：

1. 為 5 個不同地方的聖誕佈道活動順利進行而讚美神。
2. 請為定於 12 月 17 日舉行的聖誕佈佳音祈禱。這是校園內的露天活動，預計有 200 人參加。求神感動人們的心。
3. 請為學校定於 12 月 19 日舉行的年度活動禱告。今年邀請了立法會議員。由於將有政治和行政官員參加會議，因此需要做出安排。
4. 12 月 24 日聖誕節特別節目
5. 27 日主日學兒童特別活動。
6. 12 月 31 日的感恩禮拜，家人會齊來讚美神。
7. FCRA 需及時完成更新
8. 活望事工的經濟需要

緬甸Beulah 兒童之家

祈禱事項：

1. 為高通貨膨脹下的孩子們的日常供應祈禱。
2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者。
3. Beulah 孩子在身體和屬靈上都在成長。
4. 緬甸人民的和平與公義。

緬甸P&J Travel

祈禱事項：

7. 請繼續為激烈戰爭地區和遭受軍政府持續殘酷襲擊的社區祈禱，數千人仍被困在這些地區，每天都有許多人喪生，其中包括兒童。軍政府失去了對一些地區和數百個前哨基地的控制。緬甸有超過 300 萬人流離失所，數千人在最近的襲擊中喪生。軍政府在失控的地區不斷襲擊平民，造成人民流離失所、死亡和受傷。請為若開邦、克耶邦、克倫邦、克欽邦、實皆、北撣邦祈禱，許多地區被毀，糧食減少，沒有食物，無法接通電話線，數千人被困在城鎮，死亡，受傷，當地防衛隊正在努力疏散人民，但由於持續的襲擊，無法運送很多人。
8. 請為監獄中的人禱告，包括公務員、醫生、教育工作者、來自不同階層的人，生活條件最差，面臨酷刑、性虐待、嚴重抑鬱和絕望、缺乏醫療救助、營養不良。其中包括許多基督徒，包括牧師。我的表弟，年輕的女孩，還在監獄裡... .. 我們剛剛遇到了一位緬甸醫生，他從監獄釋放並逃到了 Maesot，分享他的見證，他是一名佛教徒，他和他的家人一起被捕家庭成員。他受到嚴重酷刑並威脅要殺死他和他的家人。在審訊室裡，他遇到了牢房裡的一個基督徒年輕人，他把聖經藏在口袋裡，向他分享有關耶穌的事，並給了他聖經，讓他呼求耶穌。此後，這位醫生的生活發生了變化。幾個月後，他奇蹟般地獲釋，並逃往 Maesot 尋求安全。真是讚美祂的名！請為基督徒囚犯祈禱，願神保守並堅固他們，使他們能夠幫助和祝福其他人相信主，並從祂那裡得到醫治和安慰、希望與平安。
9. 請為緬甸各族群之間的團結祈禱，從長期的傷害和痛苦的束縛中解脫出來，每個族群的領導人都能帶來和解、和平、寬恕的盼望。
10. 請為緬甸兒童和青少年祈禱，超過 700 萬人流離失所，面臨不安全感，缺乏接受安全教育的機會。
11. 我們確實需要為神在每一個管道、工場上的保護和引導祈禱，神連結我們並呼召我們在緬甸境內和 Maesot 地區事奉。雖有許多威脅、障礙和困難，但我們見證了祂足夠的恩典和神蹟。
12. 請為將於 1 月 7 日至 12 日在 Maesot 週邊地區、以教會為基地服務的香港醫療隊和所有參與的同工祈求安全。還有其他宣教團體，為有需要的人提供服務。